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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
 
 

STYRELSE OCH FUNKTIONÄRER 2021 
 
STYRELSEN 
 
ORDFÖRANDE   VICE ORDFÖRANDE 
Hugo Tamm    Bengt Simonsson 
 
SEKRETERARE   KASSÖR 
Vera Tannefors  Per Kjellin 
 
ÖVRIGA ORDINARIE LEDAMÖTER 
Inger Andersson, Kjell Danielsson, Ove Munther (vice 
sekreterare) 
 
”STORA GRUPPEN” 
 
Styrelsen samt Siv Bjurman, Mona Engberg, Thure 
Klintman, Bernt Sjödin, Lena Stenström Tamm, Jan 
Tannefors. 
 
MÖTESKOMMITTÉ 
Margareta Bergkvist, Inger Blomstrand, Erik Dahlstedt, Lars 
Lyrvall, May Martinsson, Lena Spännar. 
 
RESEKOMMITTÉ 
Thure Klintman (sammankallande), Christina Frid, Bo 
Jonsson. 
 
STUDIE- och AKTIVITETSKOMMITTÉ 
Mona Engberg (sammankallande), Inger Boström, Kristina 
Berggren. 
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NÖJESKOMMITTÉ 
Bernt Sjödin (sammankallande), Peter Grünau, Ulla-Britt 
Grünau, Marianne Möller, Rigmor Thorsell 
 
Kommittén för Folkhälsa 
Siv Bjurman (sammankallande och gymnastik), Rolf Åke 
Axelsson (bowling), Staffan Wahlborg (bowling), Gunilla 
Svensson (boule), Ulla-Britt Grünau (boule) 
 
LOTTERIKOMMITTÉ 
Inger Andersson (sammankallande), Barbro Andersson, 
Kerstin Granås, Marjatta Randeborg 
 
INFORMATIONSKOMMITTÉ 
Jan Tannefors (sammankallande), Gunilla Ericsson, Lars 
Lyrvall, Elisabeth Munther, Kjell Danielsson (hemsidan) 
 
MEDLEMSSEKRETERARE 
Lena Stenström Tamm, Elisabeth Mejer 
 
REPRESENTANTER I KOMMUNENS PENSIONÄRSRÅD 
Jan-Olof Blomberg (ordinarie), Bengt Simonsson (ordinarie), 
Hugo Tamm (ersättare) 
 
SYNOMBUD 
Erik Dahlstedt 
 
VALBEREDNING 
Mona Engberg (sammankallande), Bernth Martinsson, Eva 
Franklin 
 
REVISORER 
Bengt Fredriksson, Jan Holgersson, Bernth Martinsson 
(ersättare) 
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STYRELSEMÖTEN 
 
Under verksamhetsåret 2021 har 14 protokollförda 
styrelsesammanträden hållits antingen i föreningens lokal, 
Skomakargatan 11 eller per telefon/digitalt. Tre extrainsatta 
styrelsemöten har hållits på grund av pandemin. I anslutning 
till årsmötet hölls också ett konstituerande möte. 
I 5 av styrelsemötena deltog ansvariga för Rese-, Nöjes, 
Friskvårds-, Lotteri- och Informationskommittéerna samt 
medlemssekreteraren, den s.k. Stora gruppen. 
 
MEDLEMSUTVECKLING  
 
Föreningen har under 2021 kunnat välkomna 53 st nya 
medlemmar, trots pandemin, och vid årsskiftet var vi 979 st. 
Under året har 24 st avlidit och några medlemmar har flyttat, 
eller lämnat oss av andra orsaker.  
 
MARKNADSFÖRING 
 
Föreningen har under året fortsatt med annonsering i 

Annonsbladet. Dessutom distribueras ett e-postmeddelande 

’SPF Aktuellt’ varje månad med information om kommande 

arrangemang. 

 
KONFERENSER, KURSER och AKTIVITETER 
ANORDNADE AV DISTRIKTET OCH FÖRBUNDET Per 
Kjellin 

Föreningen har varit representerad vid SPF Seniorernas 
Daladistrikts årsstämma vilken genomfördes digitalt. 

Normalt genomför SPF Seniorerna Daladistriktet ett antal 
utbildningar som föreningen brukar delta i. Dessa har till stor 
del inte kunnat genomföras under 2021. Enbart ett fåtal 
kunde genomföras sent på året. Det har medfört att det har 
varit ett fåtal utbildningar för föreningens medlemmar under 
året. 
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Föreningen hade under 2021 2 platser i SPF Seniorernas 
Daladistrikts styrelse. De flesta av styrelsemötena 
genomfördes digitalt och föreningens representanter deltog 
i dessa samt var aktiva i styrelsearbetet.  
 
KPR-VERKSAMHET Bengt Simonsson 
 
SPF Borlänge har en ordinarie ledamot, Bengt Simonsson, 
SPF Tuna-Säter har också en ordinarie ledamot i KPR. 
Ersättare för SPF Borlänge har varit Jan-Olov Blomberg och 
Hugo Tamm. 
KPR har haft 4 möten under året, 2 på våren och 2 på 
hösten. Mötena har hållits som nätmöten, en teknik som på 
det hela taget fungerat tillfredställande. Dock blir det lätt mer 
envägsinformation och mindre av diskussioner. 
Återrapportering av träffarna sker vid styrelsens möten, 
oftast som egna minnesanteckningar då protokollen dröjer 
en tid. 
SPF Borlänge har vid två av mötena, de på hösten, 
föreslagit ärenden att ta upp. Båda gångerna har det blivit 
rejäla informationspunkter av ärendena. Det var omkring de 
olika typer av boenden som kommunen har och 
frågeställningar omkring dem, nu och framåt. Det andra 
ärendet handlade om COVID-hanteringen samt frågor 
omkring hemtjänstens bemanning och kompetensfrågor 
inom den. Även behov av ytterligare boenden av olika slag, 
togs upp. 
Vid några tillfällen har några från SPF, SKPF och PRO 
träffats gemensamt tillsammans med Omsorgsnämndens 
ordförande och ev. någon tjänsteman.  Dessa informella 
möten ger möjlighet till bra diskussioner med tjänstemännen 
utan formalia. Det är även bra träffar för 
pensionärsorganisationernas samverkan, som under en 
period tidigare var nästan obefintlig. 
Ett område som behöver förbättras är samverkan mellan 
SPF Borlänge och SPF Tuna-Säter. Vi har inte hittat något 
bra sätt för det än. 
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Jag har också deltagit i några nätseminarier/utbildningar 
som SPF centralt har erbjudit omkring KPR-frågor. 
 

 
PROGRAMVERKSAMHET 

 
UNDER 2021 HAR FÖLJANDE PROGRAM 

GENOMFÖRTS 
 
MÖTESKOMMITTÉN Lars Lyrvall 

 
P.g.a. pandemin kunde första månadsmötet hållas först den 
13 oktober. Prästen Antje Bernhardt berättade då om hur 
det var att växa upp bakom järnridån. 
Den 9 november gästades vi av polisen Erik Gatu, som 
informerade om hur man bäst undviker att bli utsatt för 
bedrägerier. ” Försök inte lura mig” var programtiteln. 
Vid julavslutningen 14 december underhöll Bengt 
Fredriksson och Carpe Diemkören med sång. Alla deltagare 
fick uppvisa vaccinationspass. 
Möteslokal har som tidigare varit Pingstkyrkan. Vid samtliga 
träffar har det varje gång kommit drygt 100 personer. 
Kommitténs medlemmar har genomfört mötena i egen regi 
med hjälp av styrelsen.  
Kommittén har sammanträtt vid sex tillfällen under året. 
 
LOTTERIVERKSAMHET Inger Andersson 
 
Under året som gått har vi sålt ungefär 500 lotter vid varje 
månadsträff. 
Som enbart blev tre tillfällen under hösten pga pandemin. 
Vi från lotteriet vill tacka er trogna lottköpare och en önskan 
Om ett Gott Nytt År utan pandemi. 
Vår förhoppning är att det ska bli ett bättre år 2022. 
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RESEVERKSAMHET Thure Klintman  
 
Med anledning av pandemin blev 2021 ett annorlunda år. 
Den enda resan som kunde genomföras var den så kallade 
Veteranresan där styrelsen inbjuder äldre medlemmar att 
följa med på en kortare resa i närområdet. 
Resan gick i september. Denna gång med besök i 
Biografmuseet i Säter och en efterföljande lunch vid 
Dalahästen i Avesta. 
Av 33 anmälda deltog endast 19 stycken fastän resan var 
gratis. 
Trolig orsak var den pågående pandemin. 
 
NÖJESKOMMITTÉN Bernt Sjödin 
 
Efter ett uppehåll sedan 7 mars 2020, så kunde nöjeskvällar 
återupptas igen under hösten med två evenemang. Som 
kunde förväntas, så var intresset stort, när vi kunde erbjuda 
nöjeskvällar igen och båda evenemangen blev 
övertecknade trots drygt 100 tillgängliga platser per 
evenemang.  
20 oktober – Countrykväll på Domnarvsgården med musik 
av Mimmi & Mats och med 103 deltagare.  
25 november – 3-rätters på Domnarvsgården med musik av 
Byns Mats och med 110 deltagare. 
För att undvika kontanthantering, så har rutin införts med 
inbetalning av anmälningsavgiften direkt till föreningens 
konto efter godkänd anmälan. Något som visar sig ge ett 
positivt resultat ur arrangörssynpunkt. Endast en sen 
avanmälan per evenemang till skillnad mot en handfull eller 
mer vid betalning i samband med ankomst till nöjeskvällen. 
Genom att utnyttja Domnarvsgården har många 
medlemmar kunnat erbjudas plats samtidigt som det varit 
bordsplacering med avstånd för att genomföra 
smittskyddssäkra evenemang. 
Då inga fysiska träffar kunde genomföras under första 
halvåret, så startades en ny aktivitet – dryckesprovningar 
online med hjälp av Zoom. 35 deltagare per provning och 
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provningsledare från producent eller importör. Följande 
provningar har genomförts. 

• 17 mars – Plantation rom under ledning av Leif Löfstedt. 
Mr Plantation, och med support av Hugo Simberg från 
importören. 

• 21 april – High Coast whisky under ledning av Lars 
Karlsson, kvalitetschef på destilleriet. 

• 19 maj – Franska destillat där tre olika lagrade drycker 
provades. 
1. Calvados från Château du Breuil under ledning av 

Nathalie Lemoine från destilleriet och som är Brand 
Ambassador. Från den svenske importören deltog 
Cecilia Mårtensson. 

2. Cognac från Braastad och under ledning av Martin 
Juhrén, Nordic Brand Ambassador. 

3. Armagnac från Samalens och under ledning av Ann-
Charlotte Birnik, Brand Manager Moestue Brand 
Selection. 

• 25 augusti – Mackmyra whisky under ledning av Master 
Blender Angela d´Orazio från destilleriet. 

• 13 oktober – Diplomatico rom under ledning av Fredrik 
Lindqvist, produktchef för Diplomatico i Norden. 

• 3 november – GlenAllachie whisky under ledning av 
Juliette Buchan, GlenAllachie Sales Manager Europe. 
Den första provningen som genomfördes helt och hållet 
på engelska. Fungerade bra och inspirerar till fler 
provningar med provningsledare från Skottland. 

 
INFORMATIONSVERKSAMHET Jan Tannefors 
 
Året har till stor del präglats av inaktivitet vilket påverkat 
kommitténs arbete.  
Mot slutet har dock en del aktiviteter startats vilket 
avspeglats i en ökad marknadsföring. 
Mycket av informationsarbetet kring SPF:s aktiviteter har 
skett via mejl till medlemmarna och utlagd information på 
hemsidan. 
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Få annonser i Annonsbladet under perioden. Programbladet 
skickas ut brevledes till dem som saknar e-postadress, samt 
som digital information.  
Hemsidan har genomgått en uppdatering vilket speglas i en 
breddad information om aktiviteter och utbud. 
Medlemsregistret har uppdaterats genom brevutskick och 
mail. 
 
STUDIEKOMMITTÉN Mona Engberg 
 
Verksamheten har under det gångna året påverkats av 
restriktioner på grund av rådande pandemi.  
Under våren erbjöds medlemmarna att ta del av en digital 
vandring på Zornmuséet under ledning av museidirektör 
Johan Cederlund.  
På hemsidan har ett musikquiz funnits tillgängligt. 
Aktiviteter som kommit i gång under hösten: 
Konversationskurser 
Engelska, franska 
Musik 
Körsång 
Studiecirklar 
Skriv din egen släktsaga 
Bokcirkel 
Släktforskning 
Genomförda utomhusaktiviteter 
Stadsvandringar under ledning av förre stadsarkitekten Arne 
Ludvigsson 
Skogsvandringar under ledning av Per Sillén 
 
FRISKVÅRD Siv Bjurman 
 
Boule 
 
Ledare Gunilla Svensson och Ulla-Britt Grünau. 
Eftersom all verksamhet inom SPF var inställd tills vidare 
tog även "boularna" paus. Men när vädret tillät startade man 
på Sportfältet där vem som helst kunde vara med. Det blev 
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populärt och SPF fick flera nya medlemmar. Höstterminen 
började inomhus den 1.a oktober och slutade strax före jul. 
Antalet aktiva är 25-30 entusiaster. I november anordnades 
en fest för att fira att man trivs så bra tillsammans. 
 
Bowling 
 
Ledare Rolf-Åke Axelsson och Staffan Wahlborg. 
"Bowlarna" håller till i Maserhallen och där var det stängt 
hela våren, men höstterminen kunde starta den 2:a 
september och avslutas den 16:e december. 24 aktiva är 
inskrivna. 
 
Vattengympa 
 
Träningen var förstås inställd även i den nya bassängen 
våren 2021 men till hösten startade man igen. Antalet aktiva 
från SPF Borlänge var 7 och från St Tuna några fler. 
 
Seniorgympa 
 
Ledare Siv Bjurman 
Verksamheten våren 2021 var ju inställd på grund av 
pandemin men på hösten den 15 september 2021 kunde vi 
starta igen. 
Det märkliga var att när vi slutade år 2020 var vi 18 
personer och nu var vi bara 6 personer. Vi var 6 ivriga 
gymnaster som dök upp. 
Av de som saknades hade 10 personer råkat ut för olika 
krämpor så att de inte orkade delta. Vi hoppas det kommer 
fler under år 2022. 
Gympan passar både för kvinnor och män. 
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ÖVRIG VERKSAMHET  
 
Lunch tillsammans Lena Stenström Tamm & Bernt Sjödin 
 
P.g.a. Covid-19 har ingen ”Lunch tillsammans” kunnat 
genomföras under 2021. 
 
Carpediemkören Rigmor Jareholm 
 
Det dröjde ända till september 2021 innan kören kunde 
börja öva igen. Alla var väldigt sugna på att ta upp 
verksamheten. Det var lite ringrostigt i början, men 
entusiasmen var det inget fel på. Vi saknar helt tenorer och 
det behövs förstärkning i alla stämmor, så jag hoppas att 
det finns de som vill förena sig med oss. 
 
Underhållning i hällsjöhemmet Karin Klintman 
 
Tyvärr ingen underhållning under året på grund av rådande 
pandemi. 
 
Bridge Siv Bjurman   
 
Året började även här med paus men till hösten försökte 
man starta men många var oroliga för pandemin och antalet 
spelare var lågt. Om man är intresserad kan man ringa Per 
Åke Granlund och kolla när man startar på nytt. 
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BOKSLUT 2021  
    BUDGET    UTFALL   

   2021  2021 

INTÄKTER     

Lotteri   4 000  2 466 

Föreningsbidrag (Blge Kommun) 96 525  96 524 

Rekryteringsbidrag (SPF centralt)   3 000 

Medlemsavgifter  68 600  66 380 

  SUMMA 169 125  168 370 

      

KOSTNADER     

Månadsträffar  10 000  5 479 

Resor   5 000  8 757 

Cirklar och studiebesök  2 000  6 724 

Folkhälsa   10 000  10 375 

Nöjeskväll  5 000  7 500 

Årsmöte   2 000  1 055 

Programblad  6 000  0 

Annonsering  10 000  16 755 

Kansli   20 000  29 727 

Introd. nya medlemmar  0  0 

Adm. avgifter  7 000  7 439 

Inköp   5 000  6 144 

Gåvor   2 000  2 215 

Övriga kostnader  4 000  2 700 

Budgetreserv  81 125  0 

  SUMMA 169 125  104 870 

      

  RESULTAT -23 000  63 500 

      

BALANSRÄKNING    

TILLGÅNGAR     

Kontantkassa  12 314   

SEB Företagskonto  410 307   

SEB Sparkonto  105 000   

SWISH-betalningar  0   

   527 621   

SKULDER     

Balanserat resultat  -297 245   

Föreningsbidrag 2021  -80 376   

Föreningsbidrag 2022  -86 500   

Årets resultat  -63 500   

   -527 621   
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Budgetförslag 2022 
 
 

 

 

BUDGET 
2021 

BUDGET 
2022 

Intäkter   

Lotteri 4 000 6 000 

Föreningsbidrag (Blge kommun) 96 525 86 500 

Medlemsavgifter 68 600 69 300 

SUMMA 169 125 161 800 

   

Kostnader   

Månadsträffar 10 000 10 000 

Resor 5 000 18 000 

Cirklar och studiebesök 2 000 5 000 

Folkhälsa 10 000 10 000 

Mat och Dryck 5 000 8 000 

Sommaraktiviteter  0 

Årsmöte 2 000 10 000 

Programblad 6 000 - 

Information  31 000 

Kansli 20 000 20 000 

Introduktion nya medlemmar 0 3000 

Adm avgifter 7 000 7 000 

Inköp 5 000 7 000 

Gåvor 2 000 2 000 

Övriga kostnader 4 000 4 000 

Budgetreserv 81 125 26 800 

SUMMA 169 125 161 800 

   

RESULTAT 0 0 
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DAGORDNING 
SPF:s Seniorerna Borlänges Årsmöte 2022-04-05 

Dagordning med frågor som ska beslutas: 
 

1. Öppnade av årsmötet samt upprättande av röstlängd 
2. Val av ordförande och sekreterare vid stämman. 
3. Val av justeringspersoner tillika rösträknare.  
4. Har stämman blivit behörigen sammankallad? 
5. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse och förvaltningsberättelse för 

2021. 
6. Föredragning av revisorernas berättelse. 
7. Kan styrelsen ges ansvarsfrihet?  
8. Föredragning av verksamhetsplan och budget för 2022. 

9.  Beslut om medlemsavgift 2023.  

Förslag: Oförändrad avgift 250 kr. 

10.  Val av ordförande för ett år.  

Valberedningens förslag: Hugo Tamm.  

11. Val av styrelseledamöter för 2 år.  

Valberedningens förslag: Ove Munther, Vera Tannefors, Inger Andersson. 

12. Val av revisorer och revisorssuppleant för ett år.  
Valberedningens förslag: Omval: Jan Holgersson. Nyval: Ulla Olsson. Ersättare: Bernth 
Martinsson. 

13. Val av ombud jämte ersättare till Dalarnas årsstämma.  

Utses av styrelsen. 

14. Val av kommittéledamöter. Valberedningens förslag:  

a) Möteskommitté: Omval: Inger Blomstrand May Martinsson, Margareta Bergkvist. 
Nyval: Lena Stenström Tamm (sammankallande), Kristina Isberg, Anita Jormsjö, Birgit 
Rydengren, Lena Wettergren. 

b) Studie- och aktivitetskommitté: Omval: Mona Engberg (sammankallande), Kristina 
Berggren, Inger Boström 

c) Nöjeskommitté: Omval: Bernt Sjödin (sammankallande), Peter Grünau, Ulla-Britt 
Grünau, Marianne Möller, Rigmor Thorsell 

d) Folkhälsa: Omval: Siv Bjurman (sammankallande, gymnastik), Gunilla Svensson och 
Ulla-Britt Grünau (boule), Rolf-Åke Axelsson och Staffan Wahlborg (bowling)  

e) Resekommitté: Nyval: Hans Lindberg 
f) Lotterikommitté: Omval: Inger Andersson (sammankallande), Barbro Andersson, 

Kerstin Granås, Marjatta Randeborg. 
g) Informationskommitté: Omval: Jan Tannefors (sammankallande), Elisabeth Munther. 

Nyval: Roger Johansson. 
h) IT-kommitté: Nyval: Kjell Danielsson (sammankallande), Ninni Johansson, Ingemar 

Hellman, Anders Åhrman. 
i) Medlemssekreterare: Omval: Elisabeth Mejer, Lena Stenström Tamm 
j) Representanter i Kommunens pensionärsråd (KPR): Omval: Bengt Simonsson 

(ordinarie), Jan-Olof Blomberg och Hugo Tamm (ersättare). 
15.  Val av ordförande och övriga ledamöter i valberedningen.  

Styrelsens förslag: Omval: Mona Engberg (ordförande), Bernth Martinsson, Eva 
Franklin   

16.  Årsmötets avslutande. 

 


